

“A”

Province Indiana

District No. 151 Bremer

{ Enumeration Sub-District
{ Sous-district de recensement

No. 53

in
dans

Remsenville

(City, town, village, township or parish).
(Cité, ville, village, canton ou paroisse).

Enumerated by
Recensé par

Enumerator.
Énumérateur.

Page

NAME AND RESIDENCE.		PLACE OF BIRTH.		PERSONAL DESCRIPTION.		NATIVITY.		CITIZENSHIP.		RACE, LANGUAGE AND RELIGION.		EDUCATION.		PROFESSION, OCCUPATION AND EMPLOYMENT.																							
NAME of each person in family, household or institution.		PLACE OF BIRTH. (In rural families give parish, section, township, range and section. In cities, towns and villages give street and number of dwelling.)		PERSONAL DESCRIPTION. (Sex, age, height, weight, color of hair, eyes, complexion, etc.)		NATIVITY. (Country of birth of this person and of parents of this person. If born in Canada give province. If foreign born give Country. (See instructions.)		CITIZENSHIP. (Type of naturalization in Canada.)		RACE, LANGUAGE AND RELIGION. (Racial or ethnic origin. One each English, One each French, Language other than English or French spoken in Mother tongue. Religious body, denomination or community to which this person adheres or belongs.)		EDUCATION. (Can read, Can write, Months at school from 1871 to 1900.)		PROFESSION, OCCUPATION AND EMPLOYMENT. (If occupation or trade specify, give as detailed as possible. If profession, occupation or trade specify, give as detailed as possible. If profession, occupation or trade specify, give as detailed as possible.)																							
NOM ET RESIDENCE.		DOMICILE.		TENEUR ET CLASSIFICATION DES MAISONS.		INFORMATIONS INDIVIDUELLES.		LIEU DE NAISSANCE.		CITOYENNETE.		RACE, LANGUE ET RELIGION.		INSTRUCTION.																							
NOM de chaque personne dans la famille, le ménage ou l'institution.		DOMICILE. (Donner les localités rurales, section, township, range et section. Dans les villes, les villages et les villages, indiquer la rue et le numéro de la maison.)		TENEUR ET CLASSIFICATION DES MAISONS. (Propriété ou location, Type de maison, etc.)		INFORMATIONS INDIVIDUELLES. (Parvenir ou relation avec le chef de la famille ou du ménage, Sexe, Age, etc.)		LIEU DE NAISSANCE. (Donner les lieux de naissance de cette personne et de ses père et mère. Si elle est née au Canada, dire la province, si elle est née à l'étranger, dire le pays. (Voir instructions.)		CITOYENNETE. (Préciser dans la personne est sujet.)		RACE, LANGUE ET RELIGION. (Origine selon la race ou la tribu. Une par anglais, Une par français, Langue autre que l'anglais ou le français parlée dans la maison maternelle. Religion, dénomination ou secte à laquelle cette personne appartient ou se rattache.)		INSTRUCTION. (Sait lire, Sait écrire, Mois à l'école de 1871 à 1900.)		PROFESSION, OCCUPATION OU MOYEN D'EXISTENCE. (Si profession, occupation ou moyen d'existence, donner les renseignements les plus complets que possible. Si profession, occupation ou moyen d'existence, donner les renseignements les plus complets que possible.)																					
1	2	3	4	4a	4b	4c	5	6	7	8	9	10	11	12	13	14	15	16	17	18	19	20	21	22	23	24	25	26	27	28	29	30	31	32	33	34	35
1	100	Berbers, Bernard																																			
2		"																																			
3		"																																			
4		"																																			
5		"																																			
6		"																																			
7		"																																			
8		"																																			
9		"																																			
10		"																																			
11		"																																			
12		"																																			
13		"																																			
14		"																																			
15		"																																			